
 

 Zápis 
 

ze 8. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 6. 10. 2020 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 20 
 
Omluveni: doc. Rubešová, Ing. Dragoun. Bc. Kloužková, dr. Staf,  
  
Hosté:   prof. Kotrba, prof. Jahoda, prof. Matějka, prof. Vojtěch, ing. Štěpánková, Mgr. Kůrová, prof. 
Bouzek, prof. Pospíšil, ing. Algerová, ing. Kavalcová 
 

Program zasedání Akademického senátu konaného dne 6. 10. 2020 
1. Projektové centrum - představení 

2. Strategický záměr – příprava a harmonogram 

3. CRP/IP informace o připravovaných projektech 

4. Zahájení novelizace jednacího řádu AS a Zkušebního řádu 

5. Návrhy delegátů do RVŠ 

6. Různé 

a) Informace z kolegia rektora 

Program jednání schválen (hlasování pro-proti-zdržel  20  – 0 – 0) 

 

Ad 1. Projektové centrum – představení prof. Matějka, prof. Vojtěch 

Informace navazovaly na informační schůzku, která již proběhla se zástupci senátu a děkany VŠCHT 

30.9.2020 svolané doc. Tomaniovou.  Hlavním cílem je podpora řešitelů projektů, sledování výzev, 

kontrola finanční činnosti, zvýšení úspěšnosti projektů, evidence smluv, omezení rizik v průběhu 

projektu. Samostatný útvar v rámci VaV. Nové pozice - 20 FFE administrátor/manažer. Úvazky 

financovány z projektů 5-10%, z režie projektů institucionární. 

Časový harmonogram: 6/2021 – návrh na samostatné PC, schválení, vytvoření, převedení části 

zaměstnanců z VaV; do 12/2021 převedení dalších pracovníků, do 12/2021 nábor nových pracovníků 

dle projektové agendy 

Ing. Med – Na jakých IS bude PC pracovat. Na současných. 

Doc. Stránská – Spolupráce bude na bázi dobrovolnosti? Ano, ale potřeba komunikovat d PC. 

Doc. Čížková – Nutno zefektivnit současní IS. Ano. Počítá se s tím. 

Doc. Bartáček – Nestačilo by rozšíření VaV. Ne, chceme samostatné PC. Lepší obraz školy. 

Prof. Cibulka – Počítá se s koordinací s oponenty mezinárodních projektů. Ano. 

Doc. Moucha – Bude PC i pro smluvní výzkum? Ano, nutno řešit. 

 

15:00 odešla ing. Nováková, doc. Moucha 

 

Ad 2. Strategický záměr – příprava a harmonogram 

Prof. Matějka, prof. Jahoda, prof. Kotrba 

Do 30. 10. 2020 odevzdat CRP projekty 18+, které byly představeny (pedagogické – problematika 

plagiátorství, stahování obrazových materiálu pro prezentace, metodika distanční výuky, metody 

vzdáleného vzdělávání, IT pro mobility, legislativní nároky na virtuální výuku).  

Do 30. 11. 2020 odevzdat Institucionální plán pro rok 2021 (problematika rozvoje vzdělávacích 

aktivit, financování PIGA projektů, podpora distančního vzdělávání, rozvíjení kompetencí pedagogů, 



snížení administrativní zátěže, rozvoj studentských aktivit, karierní růst zaměstnanců, rozvoj zázemí 

studentů, podpora nadaných studentů 

31. 3. 2021 Strategický záměr – vypracováno z IP z hlediska dlouhodobého přesahu (příprava HR 

Award, internacionalizace výuky, přijímání zahr. studentů 

Prosinec 2020 připomínkování AS, únor 2021 schvalování AS 

 

Ad 3. Představeno v rámci bodu 2 

 

Ad 4. Novelizace jednacího řádu 

Problematika on-line jednání – nutno ošetřit v JŘ. Umožnit zasedání a hlasování  distančně. Úprava 

vnitřních předpisů. 

Pokud bude otevřen JŘ, možnost opravit i další věci. Návrhy zaslat on-line. 

Připravuje se i nový zkušební řád. 

 

Ad 5.  Návrh nových delegátů do RVŠ 

Nutnost vytvořit návrh zástupců VŠCHT do Rady vysokých škol na období od 1. 1. 2021 do konce roku 
2023. 
Návrh zástupce do sněmu a do předsednictva: 
Návrh zástupce do sněmu: 
Návrh studentského zástupce a jeho náhradníka (prosím studenty): 
 
Návrhy zaslat 20. 10. 202 prof. Cibulkovi 
 
Pro informaci, zastoupení v dnešní době je: prof. Pospíšil (předsednictvo), prof. Cibulka (sněm), ing. 
Hanková/bc. Malý (studenti). 
Na dalším senátu dojde ke schválení a jmenování delegátů. 

 

Ad 6. Různé  

a) Informace z kolegia rektora 

- udělení ceny NEURON 

- udělení čestného občanství města Prahy 

- přijede mezinárodní hodnotící panel 

- informační platformy 

- bude připraven podpisový řád 

- Ing. Kokta – informace o zahájení rekonstrukcí  - administrativní část Zikova 10 měsíců,  

                                                                                         excelentní laboratoře leden 2021/6 měsíců 

- schůzka EO – rozvaha pro ekonomické obory 

- bude omezen provoz jídelny Zikova a vstup ze dvora 

- zlepšit komunikaci s médii 

Doc. Mareš – jak bude letos probíhat SVK?  Není vymezena platforma. Minimalizovat kontakt, ale 

nechat studenty prezentovat a reagovat. 

 

Příští zasedání AS bude 27. 10. 2020  

 

   Zapsala: doc. Ing. Petra lovecká, Ph.D.                          Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D. 
 
 



 

 


